

Naked AR-15 MK12 Mod 1

Kaliber: .223Rem

Lauflänge: 18" (45,72cm)

Drall: 1:7"

Abzug: Geissele Enhanced Trigger

Mündungsgewinde: 1/2"-28

Mündungsbremse: OPS 12TH

Zielfernrohr: Athlon MIDAS Tac 4-16x50mm

Zweibein: Harris S-BRM

Attributes

- Name: Naked AR-15 MK12 Mod 1
- Manufacturer: BROWNEILLS DEUTSCHLAND
- Product no.: BRD112030
- Mfr. No.:
- Delivery weight: 3kg

Item details

EU Export Disabled

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für das BROWNELLS DEUTSCHLAND Naked AR15 MK12 Mod 1
- English: Safety Instruction Guide for Naked AR15 MK12 Mod 1

Sicherheitshinweise für das BROWNELLS DEUTSCHLAND Naked AR15 MK12 Mod 1

Einleitung

Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des BROWNELLS DEUTSCHLAND Naked AR15 MK12 Mod 1. Dieses Produkt wurde mit hochwertigen Komponenten entwickelt, um eine sichere und zuverlässige Nutzung zu gewährleisten. Bitte lesen Sie diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um potenzielle Risiken zu verstehen und sicherzustellen, dass Sie das Produkt ordnungsgemäß verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stellen Sie sicher, dass Sie das Produkt nur in Übereinstimmung mit den Anweisungen verwenden.
- Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und schutzbedürftigen Personen.
- Überprüfen Sie regelmäßig auf mögliche Beschädigungen oder Abnutzungen.
- Verwenden Sie das Produkt nicht, wenn es Anzeichen von Defekten aufweist.
- Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle an die zuständigen Behörden.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung

- Tragen Sie beim Umgang mit dem Gewehr immer geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Augen und Gehörschutz.
- Verwenden Sie nur Munition, die für das Kaliber .223 Rem geeignet ist.
- Achten Sie darauf, dass der Abzug nicht versehentlich betätigt wird.
- Halten Sie den Lauf immer in eine sichere Richtung.
- Überprüfen Sie vor jedem Schuss, ob das Gewehr entladen ist, wenn Sie es nicht verwenden.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

1. Installation des Zielfernrohrs:

- Montieren Sie das Athlon Midas TAC 416x50mm Zielfernrohr gemäß der beiliegenden Anleitung.
- Stellen Sie sicher, dass das Zielfernrohr fest sitzt und korrekt ausgerichtet ist.

2. Einschießen des Gewehrs:

- Suchen Sie einen sicheren und zugelassenen Schießstand auf.
- Verwenden Sie eine Zielscheibe, um die Treffgenauigkeit zu überprüfen.
- Nehmen Sie Anpassungen an der Visierung vor, wenn erforderlich.

3. Wartung:

- Reinigen Sie das Gewehr regelmäßig, um eine optimale Leistung zu gewährleisten.
- Verwenden Sie geeignete Reinigungsmittel und Werkzeuge.
- Überprüfen Sie alle Teile auf Abnutzung und ersetzen Sie diese bei Bedarf.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie das Gewehr und alle Zubehörteile gemäß den örtlichen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
- Stellen Sie sicher, dass alle Munition und Zubehörteile sicher und umweltgerecht entsorgt werden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für weitere Informationen oder Unterstützung wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder einen autorisierten Fachhändler. Sie können auch die EUSicherheitsplattform nutzen, um Informationen über Rückrufe oder Sicherheitswarnungen zu erhalten.

Bitte beachten Sie, dass diese Sicherheitshinweise dazu dienen, Ihre Sicherheit und die Sicherheit anderer zu gewährleisten. Halten Sie sich an alle Anweisungen und Richtlinien, um ein sicheres und effektives Nutzungserlebnis zu gewährleisten.

Safety Instruction Guide for Naked AR15 MK12 Mod 1

Introduction

Thank you for choosing the Naked AR15 MK12 Mod 1. This guide provides essential safety instructions to ensure the safe use and maintenance of your firearm. It is crucial to follow these guidelines to prevent accidents and ensure compliance with the EU General Product Safety Regulation (GPSR).

General Safety Guidelines

- Always treat every firearm as if it is loaded.
- Keep the firearm pointed in a safe direction at all times.
- Keep your finger off the trigger until you are ready to shoot.
- Ensure that you are aware of your target and what lies beyond it.
- Use appropriate eye and ear protection when shooting.
- Store the firearm in a secure location, out of reach of unauthorized persons, especially children.
- Regularly inspect the firearm for any signs of damage or wear.
- Do not modify the firearm without consulting a qualified gunsmith.

Specific Safety Precautions for Use

- **Age Restrictions:** This firearm is intended for use by individuals aged 18 and older. Ensure that minors do not have access to the firearm.
- **Environmental Conditions:** Avoid using the firearm in wet or excessively humid conditions, which may affect its functionality.
- **Ammunition:** Use only .223 Rem ammunition as specified. Using incorrect ammunition can lead to malfunctions or accidents.
- **Shooting Range:** Always use the firearm in designated shooting ranges or safe areas where shooting is permitted.
- **Training:** Ensure that you have received proper training in handling firearms before use.

Instructions for Installation and Usage

Installation

1. Scope Mounting:

- Follow the manufacturer's instructions for mounting the Athlon MIDAS Tac 416x50mm scope.
- Ensure that the scope is securely attached and properly aligned.

2. Bipod Attachment:

- Attach the Harris SBRM bipod according to the manufacturer's guidelines.
- Ensure that the bipod is stable and securely fastened.

Usage

1. Loading the Firearm:

- Ensure the firearm is pointed in a safe direction.
- Open the action and visually inspect the chamber to confirm it is empty.
- Load the magazine with .223 Rem ammunition and insert it into the firearm.

2. Firing:

- Assume a stable shooting position.
- Align your sights with the target.
- Gently squeeze the trigger to fire.

3. PostFiring:

- After firing, keep the firearm pointed downrange.
- Open the action and visually inspect the chamber to ensure it is empty before handling.

Disposal Instructions

When disposing of the Naked AR15 MK12 Mod 1, follow these guidelines:

- Do not dispose of the firearm in regular waste.
- Contact local authorities or a licensed firearms dealer for safe disposal options.
- Ensure that the firearm is rendered inoperable before disposal.

Contact Information for Further Support

For any questions or concerns regarding the safety of your Naked AR15 MK12 Mod 1, please refer to the manufacturer's contact information provided with your product documentation. It is important to reach out to qualified professionals for assistance and support.

Conclusion

By following these safety instructions, you can ensure the safe and responsible use of your Naked AR15 MK12 Mod 1. Always prioritize safety and adhere to local laws and regulations regarding firearm use. Thank you for being a responsible firearm owner.